

## Referat

### *Bestyrelsesmøde – Nordre Munkegård*

<p><b>Mødeleder:</b> Bjarne Busgaard</p> <p><b>Referent:</b> Suzanne Jensen</p> <p><b>Dato:</b> 10. oktober 2018 kl. 19.00</p> <p><b>Varighed:</b> 3 timer</p>	<p><b>Tilstedeværende:</b>  <u>Bestyrelsesmedlemmer</u></p> <p>Bjarne Busgaard <a href="mailto:busand@live.dk">busand@live.dk</a>          Peter Rytter <a href="mailto:p_rytter@msn.com">p_rytter@msn.com</a>          Pernille Odder Isager <a href="mailto:pernilleodder@hotmail.com">pernilleodder@hotmail.com</a>          Maria Egevang <a href="mailto:egevang@youmail.dk">egevang@youmail.dk</a>          Suzanne Aae Jensen (saaj) <a href="mailto:SAAJ@Gentofte.dk">SAAJ@Gentofte.dk</a></p> <p><u>Suppleanter:</u>          Peter Paaske Andersen <a href="mailto:paaske87@gmail.com">paaske87@gmail.com</a>          John Hædersdal <a href="mailto:john-h@mail.dk">john-h@mail.dk</a>          John Egtved Ankerberg <a href="mailto:jegtved@icloud.com">jegtved@icloud.com</a></p>
<p><u>Bestyrelsesmøder:</u>          6/11, 13/12 - 2018          10/1, 7/2, 7/3, 4/4, 2/5, 13/6, 8/8 - 2019</p> <p><u>Kvartalsmøder:</u>          6/11 - 2018          7/2, 2/5, 8/8 – 2019</p>	<p><b>Fraværende:</b></p>

Dagsordenspunkt	Konklusion - beslutning	Ansvarlig/ Deadline
<b>1. Godkendelse af referat fra 7/8</b>	Godkendt	
<b>2. Konstituering af bestyrelsen</b>	Formand & kasser:	Bjarne Busgaard
	Næstformand hjemmeside & Facebook:	Peter Rytter
	Grønne områder:	Maria Egevang
	Aktivitetsudvalg:	Pernille Odder
	Aktivitetsudvalg:	Suzanne Jensen
	1 suppleant Energiudvalg:	John Hædersdal

## Afdeling Nordre Munkegård

	<p>2 suppleant Hjemmeside &amp; Facebook: Peter Berner</p> <p>3 suppleant grønne områder: John Ankerberg</p> <p>Nye sedler er opsat i alle opgange</p>	
<p><b>3. Orientering fra formanden</b></p> <p><b>3.1. Dansk Kabel TV</b></p> <p><b>3.2. Konference 26-27/10</b></p> <p><b>3.3. Ny vaskemaskine blok C</b></p> <p><b>3.4. Nettosagen</b></p> <p><b>3.5. Nyt velkomstmateriale</b></p> <p><b>3.6. Beboersager</b></p> <p><b>3.7. Personale</b></p> <p><b>3.8. Fuglesikring</b></p> <p><b>3.9. Røgalarmer.</b></p>	<p>Formanden orienterede om foto og mailadresser af bestyrelsen til opgangen.</p> <p>3.1 Vi drøftede Dansk kabel tv. Det er nu muligt kun at være tilmeldt bredbånd.</p> <p>3.2 Der deltager 9 pers. Fra Ndr. Munkegård</p> <p>3.3 Er installeret</p> <p>3.4 Der bliver sat nye buske i skel mod Netto, og 6 træer som uretmæssigt er fældet.</p> <p>3.5 Der kommer materiale i form af mapper til de nye lejer.</p> <p>3.6 Rengøring af elevator ved torvet er ordnet.</p> <p>3.7 Almenbo har ansat en ny ejendomsfunktionær. 1-10-2018.</p> <p>3.8 Der er etableret ny fuglesikring.</p> <p>3.9 Røgalarmer installeres ult. Oktober.</p>	
<p><b>4. Økonomi</b></p> <p><b>Kassebeholdningen pr. 10/10-2018 = kr. 28.139,91</b></p>	<p>Den tager Bjarne sig af.</p>	
<p><b>5. Opfølgning på afdelingsmødet</b></p> <p><b>5.1. Mail fra Søren Worm</b></p>	<p>5 Afdelingsmødet forløb godt, med ca.50 fremmødte.</p> <p>5.1 Der bliver iværksat udluftning i alle tørrekældre, bl.a. så vores bygninger ikke tager skade på sigt.</p>	

## Afdeling Nordre Munkegård

<p><b>5.2. Udfordringer ved grillpladsen</b></p> <p><b>5.3. Loftplader på altanerne</b></p>	<p>5.2 Der vil bliver rettet henvendelse til SSP ang. de mange unge der hænger ud der.</p> <p>5.3 Emnet drøftes på kvartalsmøde med Henrik d. 6-11-2018.</p>	
<p><b>6. Udvalg</b></p> <p><b>6.1. Grønne områder</b></p> <p><b>6.2. Hjemmeside m.v.</b></p> <p><b>6.3. Forbrug på ejendommen</b></p> <p><b>6.4. Aktivitetsudvalg</b></p>	<p>Oplæg vedr. grillplads og p-pladser i blok B blev drøftet.</p> <p>6.1. Vi bevarer petanque banen og grill. Arbejdet forventes udført april/ maj 2019.        Der kommer en rondel ved blok D – Bøgehæk.</p> <p>6.2. Peter R administrerer hjemmesiden som nu benyttes af mange.</p> <p>6.3. Nye tal gennemgået. John H er ikke enig i de beregninger der er modtaget vedr. Egain.</p> <p>6.4. Aktiviteter står Pernille Odder &amp; Suzanne Jensen for.</p>	
<p><b>7. Opgaver 2018/2019</b></p> <p><b>7.1. Handicapoilet – beboerlokale</b></p> <p><b>7.2. Parkering blok B</b></p> <p><b>7.3. Grillplads ml. blok B &amp; C</b></p>	<p>7.1. Handicapoilet i beboerlokalet kommer 1 kvartal. 2019.</p> <p>7.2. Se pkt. 6.</p> <p>7.3. Den bliver ordnet.</p>	
<p><b>8. Eventuelt</b></p> <p><b>8.1. Bordet rundt</b></p>	<p>Banko:Spørgsmål fra Peter B.        Har beboerne fortrinsret til pladser i forhold til ude fra kommende?        Dette evalueres efter næste banko.</p> <p>Suzanne ønskede at der blev gjort noget ved lyset i Carporten da det generer rigtig meget.</p> <p>Ønsker om sliske til kældrene - dette vil blive undersøgt.</p>	